
Schiedam zoekt naar oplossing konijnenplaag 
 
De gemeente Schiedam heeft een instantie ingeschakeld om te onderzoeken hoe ze van de 
konijnenplaag op Sportpark Harga af kunnen komen. 
Al jaren veroorzaken konijnen grote schade aan de velden. Zelfs het kunstgras laten ze niet met 
rust.  
 
Medewerkers van de instantie Duurzaam Fauna Advies gaan 's nachts op onderzoek uit op het 
Sportpark. Ze moeten het gedrag, de populatie en het leefgebied van de konijnen in beeld brengen. 
Ook wordt gekeken of de knaagdieren worden aangetrokken door bepaald voedsel en hoe ze zich 
toegang verschaffen tot de velden. 
 
De gemeente zette eerder fretten, honden en een valk in. Maar dat had geen resultaat. Afschieten 
is overigens voor de gemeente Schiedam geen alternatief.  
 
Audio: 

Onze verslaggever op zoek naar konijnen op Sportpark Harga 
Video: 

Op zoek naar konijnen met de fauna-adviseur 
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